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Vážený pane starosto,vážení zastupitelé,
chtěl bych vás touto cestou požádat o zařazení a projednání věci opravy lesních linek na 
následujícím zastupitelstvu obce.Jedná se o sanace linek a menších lesních cest po kůrovcových 
těžbách na našem majetku.Jak víte zátěž na tyto komunikace je v posledních třech letech enormní a 
je to na jejich stavu znát.Rád bych tyto uvedl do stavu před těžebními zásahy a to postupně od 
těch,které již nebudeme pro těžby v nejbližší době používat.Myslím,že by bylo vhodné do oprav 
investovat postupně nyní,když ještě lesy tvoří zisk. Na opravy páteřních cest jsou již letos vypsány 
dotace,což samozřejmě využijeme,bohužel se to netýká menších cest a linek.Pakliže by se tento stav
v budoucnu zlepšil využijeme dotace i na opravy linek.
Navrhuji proto vyčlenit a do rozpočtu na každý následující rok zařadit Vámi doporučenou 
částku,kterou budeme moci na uvedené sanace použít.

Děkuji za projednání

s pozdravem Lesu zdar  Hlinka Martin,odborný lesní hospodář.


